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Projekt Posilování administrativní kapacity obcí na bázi 

meziobecní spolupráce,reg. č.: CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017 

 
Mikroregion Čáslavsko 

dobrovolný svazek obcí 
 

ZÁPIS ZE 7. SETKÁNÍ STAROSTŮ MIKROREGIONU ČÁSLAVSKO 

ze dne 11. 6. 2019 

Místo: Hospůdka U Kosů Žleby 

1) Prezence zástupců členských obcí  

Setkání se zúčastnilo 16 z 26 členských obcí. Zahájení se chopil předseda DSO Jan Jiskra.  

2) Program setkání 

a. Prohlídka zámku Žleby 

b. Prezence účastníků 16:00 

c. Zpráva o činnosti CSS 

d. Projednání návrhů na změny v činnostech CSS 

e. Analýza přínosů  

f. Dotazník – ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb 

g. Informace k žádosti o dotaci – efektivní veřejná správa 

h. Informace z regionální konference  

i. Vystoupení hostů – MUDr. Michaela Mandáková 

j. Vystoupení hostů – Mgr. Radek Tvrdík  
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3) Prohlídka zámku Žleby  

Prostřednictvím paní starostky ze Žlebů byla zajištěna prohlídka zámku Žleby. Ta se 
konala od 15 do 16 hodin a zúčastnilo se ji 14 starostů. 

4) Prezence účastníků setkání  

Po prohlídce se setkání přesunulo do místní hospůdky U Kosů, kde se připojili i další 
starostové a expertka SMO Bronislava Bolcková. Od této chvíle se setkání účastní 16 
zástupců členských obcí.  

5) Zpráva o činnosti CSS 

Byly zrekapitulovány činnosti kanceláře.  

 výpomoc se sepisováním žádostí o dotace,  

 veřejné zakázky, 

 GDPR – zákon č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, obce mají stále 
povinnost mít svého pověřence, ale už jim nehrozí žádné sankce 

Proběhla výměna názorů některých starostů (Vrdy, Bílé Podolí) na problematiku 
GDPR. 

 Bitva u Čáslavi – blížící se finální setkání organizačního týmu 

 Projednání problematiky týkající se zákona 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím  

 Majetková přiznání – starostům byla nabídnutá pomoc s vyplněním majetkového 
přiznání  

 Právní poradna – registrace všech obcí do právní poradny 

6) Projednání návrhů na změny činnosti CSS  

Starostové nemají žádné návrhy na změny v činnosti CSS. Nejvíce je v tuto chvíli zajímá 
pomoc se žádostmi o dotace.  
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7) Analýza přínosů  

Starostové byli seznámeni s výsledky analýzy přínosů za rok 2018 a s analýzy přínosů, 
která se týkala celé doby trvání projektu. Zúčastnění neměli žádné dotazy.  

8) Dotazníkové šetření  
 

Již tradičně byl starostům rozdán dotazník, který se týká spokojenosti s činností kanceláře 
CSS. Tentokrát dotazník obsahoval o jednu otázku navíc. Rozdáno bylo celkem 16 
dotazníků, vráceno bylo 13.  
 
9) Informace k žádosti o dotace – efektivní veřejné správa  

Předseda DSO seznámil zástupce obcí se vznikající žádostí o dotaci z výzvy MPSV - OPZ - 
Efektivní správa.  

 

10) Informace z regionální konference pro rozvoj regionů SMO 

Předseda DSO seznámil starosty s výstupy z této konference – dotace na další 
programovací období, uzákonění „registru“ obecně závazných vyhlášek obcí. 

11) Vystoupení hostů – MUDr. Michaela Mandáková 

Paní MUDr. Michaela Mandáková – radní města Čáslav vystoupila několika body ze 
sociální oblasti.  

a) Přerozdělování bytů v domech s pečovatelskou službou 

b) Senior taxi  

MUDr. Mandáková požádala zástupce kanceláře mikroregionu, aby byli prostředníkem 
při předávání informací ze sociálního odboru MěÚ Čáslav ostatním obcím ORP.  

12) Vystoupení hostů – Mgr. Radek Tvrdík  

Manažer MAS Lípa pro venkov obeznámil starosty s možností vstoupit 
prostřednictvím DSO do MAS Lípa pro venkov z.s. Všem nastínil možnosti dotačních 
podpor přes MAS i vstupní podmínky. 

13) Informace o prodloužení projektu CSS 

Předseda DSO informoval starosty o prodloužení projektu CSS do 31.12.2019 se 
sníženou podporou 70%. Kancelář bude objíždět starosty s dotazníkem ohledně 
lokální ekonomiky, kdy se budou mapovat firmy a živnostníci v obcí, tak aby vznikla 
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analýza služeb v regionu, ale i poptávky po službách a řemeslech. Předsedu DSO 
doplnila přítomná zástupkyně SMO paní Bolcková.   

 


